
 

 

Bestuursverslag 2023 
 

De start 
Vanuit de diaconie van de Hervormde Gemeente in Veenendaal is de vraag gekomen voor 
een nieuw invulling van de benedenverdieping van Markt10 nadat er afscheid is genomen 
van inloophuis de Zevensprong. In de zoektocht kwamen ze bij het T-Cafe van Jorina vd 
Beek terecht. Zij moest met haar Café uit haar huidige locatie. Dit speelde eind 2022. In de 
periode t/m oktober is er veel gebeurd in Markt10 om een verhuizing mogelijk te maken van 
het T-Cafe met als werktitel ‘inloophuis 2.0’. Er is gekozen voor een stichting als rechtsvorm. 
Dit zodat niet de diaconie er direct mee verbonden is maar ook omdat het dan mogelijk is om 
met vrijwilligers te werken. Er is een bestuur gevormd waarbij Marc Bossenbroek als 
diaconaal werker als lijn met diaconie en bestuur fungeert. Er zijn een penningmeester en 
voorzitter gevonden. Vooralsnog geen extra bestuursleden. 

In eerste instantie blijven we als stichting meer op de achtergrond en geven we onze doelen 
( https://www.gastvrijmarkt10.nl/ons-verhaal ) zoveel mogelijk vorm door middel van het T-
Cafe. Daarom volgt straks alleen een korte samenvatting van het T-Cafe. 

Wat is er verder gebeurd voor de start 
- Christelijke bibliotheek deels verhuisd naar andere ruimte 
- Bestuursleden gezocht en bestuur gevormd 
- Stichting opgericht (met daarbij behorende statuten en rekeningnummer) 
- Doorbraak gecreëerd om de keuken te vergroten 
- Meubels van oude T-Cafe verhuisd 
- Horeca (en terras) vergunning aangevraagd en gekregen 
- Nieuwe apparatuur aangeschaft 
- Website gastvrijmarkt10 gelanceerd 
- Vrijwilligers gezocht en trouwe werknemers (payroll) van Jorina benaderd 
- ANBI status aangevraagd en gekregen 

 

Het bestuur 
Het bestuur heeft ook in de eerste drie maanden regelmatig contact gehad. Soms via de 
whats-appgroep en soms in het T-Cafe vergaderd. Dit soms samen met Jorina en ook de 
financieel adviseur (Verkerk) van Jorina en deels van de stichting was hier bij aanwezig. 
 

T-Cafe 

Het jaar 2023 kan voor het T-Cafe als volgt worden samengevat: 
- Er is een gift van de diaconie van hervormd Veenendaal ontvangen van €20.000 voor 

opstartkosten en aanschaf materiaal. Ook kan het gebruikt worden om in ieder geval een 
periode van een jaar te kunnen draaien ook al zijn er geen inkomsten. Na aftrek van de 
kosten van de materialen bleef hier €16.933,03 van over. 

https://www.gastvrijmarkt10.nl/ons-verhaal


- We hebben aan giften €47,34 ontvangen en in natura een babyfoon met scherm om in de 
keuken te of er klanten zijn.  

- De eerste drie maanden dat we open zijn geweest is het redelijk druk geweest. Veelal 
mensen die eerder al klant waren van het T-Cafe maar ook veel nieuwe gezichten. Totale 
omzet van die drie maanden was ongeveer €18.808 

- De kosten waren relatief hoog (mede door eenmalige aankopen en scholing) met 
ongeveer €21.540 wat betekent dat we op dit moment interen op ons voorschot van de 
diaconie. 

- Naar het einde van het jaar toe zijn er veel partijen geweest die waarde/cadeaubonnen 
van het T-Cafe gekocht hebben en aan vrijwilligers zijn uitgereikt. 

- We zijn met het T-Cafe de koffie van Blend gaan gebruiken en verkopen. Duurder maar 
wel duurzaam en daarbij ondersteunen we ook direct het missionaire werk van Blend 
Bloemhof in Rotterdam.  

- Beide eerdere werknemers van Jorina zijn met haar meegegaan naar het T-Cafe. De 
kosten daarvan zijn afgezet tegen de uren aanzienlijk namelijk €3.814,- 

- Jorina is zelfstandige zonder personeel en zodanig niet in deinst van de stichting. Zij 
stuurt facturen en heeft vanaf september betaald gekregen. Totaal met extra uren komt 
dit op €5.370,- . Zonder Jorina is er geen T-Cafe.   

- Vanuit de stichting zijn we aangesloten bij Twinkels 
- In het T-Cafe is af te rekenen met de Veenendaalpas (doe mee budget) 
- We hebben diverse vrijwilligers een vrijwilligersovereenkomst aangeboden waarbij op dit 

moment een persoon ook vrijwilligersvergoeding ontvangt. Zij heeft in 2023 een totaal 
van €175 aan vergoeding ontvangen. 

 

Verwachte gang van zaken in 2024 
We verwachten dat de nieuwigheid er in de eerste maanden wat vanaf zal gaan. We hopen 
in 2024 meer mensen te gaan bereiken waar het T-Cafe met werknaam inloophuis 2.0 voor 
bedoeld is. Samen met Jorina zullen we als bestuur hier naar gaan kijken. 
 
Om meer bezoekers te krijgen gaat Jorina werken met aanbiedingen via social deals.  
 
In 2024 willen we ook meer handen en voeten gaan geven aan het missionaire. Dit moet nog 
helemaal doordacht worden en zal zeker richting het tweede deel van 2024 gaan. In 2024 
hopen we ook stappen te zetten met het terras, meubilair hiervoor aan te kopen en er mee te 
gaan experimenteren in het voorjaar. We verwachten meer vrijwilligers in te kunnen gaan 
zetten dus zal daar ook naar gezocht moeten worden. Verder is het afwachten hoe het gaat 
lopen en of deze vrijwilligers dan dus ook echt nodig zijn.  
 
We willen meer activiteiten gaan ontplooien en deze bijvoorbeeld projectmatig ook laten 
sponseren. 
 
Als bestuur willen we op zoek naar een extra algemeen bestuurslid 
 
 
 
Veenendaal, 20 juni 2024 

 

Willeke van Engelenburg, voorzitter bestuur 

Sanne van Holland, Penningmeester  

Marc Bossenbroek, secretaris bestuur 
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